
Tájékoztató Kiszombor nagyközség fogorvosi alapellátásának működéséről 

 

Tisztelt Polgármester Asszony, tisztelt Képviselő-testület! 

 

A betegforgalom és az elvégzett beavatkozások száma a jó időbeosztás és a gyors tempójú munkának 

köszönhetően a korábbi két praxis betegforgalmát meghaladó lett, sőt az elmúlt évben a rendelőben 

megforduló betegek száma a korábbi évekhez képest növekedést mutatott. Ez jelzi a lakosság 

növekvő bizalmát a kiszombori fogászati rendeléssel szemben. Számomra ez rendkívül fontos és 

meghatározó visszajelzést jelent.  

Az iskola fogászati, illetve az óvodai szűrővizsgálatokat évente két alkalommal végzem el. Az eddigi 

évek tapasztalatához hasonlóan a tanárok és az óvónők együttműködése maximális. Úgy érzem, hogy 

mind a Gyerekek, mind a Szülők egyre jobban megértik a szűrés és az iskola fogászat fontosságát. 

A betegek időpontra való berendelését szeretném jobban a köztudatban elfogadtatni, hogy a 

rendelés mind a betegek, mind az orvos számára kellemesebb legyen. Sajnos a teljesítményvolumen 

korlát miatt sokszor az OEP nem finanszírozza a már ellátott betegeket, ezért is lenne nagyon fontos 

az irányított betegellátás. 

Végezetül szeretném megköszönni, hogy a rendelő felújítási munkálatai elindultak. Örömmel várom, 

hogy mind külsejében, mind belsejében megszépülő rendelőben fogadhatom a jövőben a lakosságot. 

 

Kiszombor, 2019. május 22. 
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